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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
13 februari 2023 

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
Anna Östlund Lokalstrateg 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal 
Kjell Skaraas              Vision (anmält förhinder) 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Sveriges Lärare  
Ulf Fogelström              SSR 
Karin Wrannvik              Ledarna  
Martin Junker              Vårdförbundet (anmält förhinder) 
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO  
 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
 
 

2. Facklig information.    
Saco – årsmöte i slutet av mars för Sacorådet. 
Vision – årsmöte 28 feb. 
SSR – årsmöte 1 mars. 
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Kommunal – Vi får till oss brister i följsamheten av 
städavtalen i förskolan och inom VoB och undersöker nu 
detta.  
EÅV har gjort ett arbete angående detta och en slutrapport 
väntas snart. Upphandlare Sara Cherment kontaktar EÅV i 
ärendet. 
Kommunal önskar få tillgång till slutrapporten när den 
kommer.  
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Aktuellt med anledning av Covid 19 
 
Äldreomsorgen – from 8 februari så är det inga krav på 
munskydd, så länge boendet eller enheten är smittfri.  
När misstanke eller konstaterat fall uppstår görs ett omtag 
och kravet aktualiseras igen.  
 
- Redovisning årlig uppföljning SAM 
Redovisningen har skickats ut inför mötet. 
Svarsfrekvensen är lägre än tidigare men beror på att man i 
vissa verksamheter svarat på enkäten tillsammans.  
Kommunal önskar ett tydliggörande av att handlingsplanen 
handlar om uppföljning av SAM och inte uppföljning av 
Medarbetarenkäten. I enkäten finns frågor kring 
arbetsbelastning men det följs inte upp med specifika frågor 
i Medarbetarenkäten. 
Olle, HR-chef, tar med sig detta för att försöka påverka 
frågorna inför medarbetarenkäten 2024.  
 
- Rapport FHV (företagshälsovården) 
HR (Olle) presenterar rapport från företagshälsovården.  

 
- Tillbud och arbetsskador (IA) Anna Östlund 
Under 2022 rapporterades ca 950 händelser  
Man har blivit något bättre på att rapportera och 
jämförelsevis i staden så ligger vi på en delad andraplats.  
Det mesta som rapporteras in är tillbud, därefter olycksfall 
och egendomssäkerhet.  
-Inrapporteringen skulle behöva öka för att kunna dra bättre 
slutsatser. 
Medskicket är att framöver: 

1. Avsluta händelserna, särskilt vid chefsbyten och 
organisationsförändringar. 

2. Skicka in medarbetarnas arbetsskadeanmälningar 
och anmälningar till försäkringskassan och till AFA. 

 



Södermalms 
stadsdelsförvaltning  

Protokoll 
Nr 3/2023 
Sida 3 (3)  

 

 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 23 
februari 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
SSR- Projekt Sommar i Tanto. 
Glädjande att vi är ute i bättre tid än förra året men det 
behöver vara mer tydlighet i projektet angående upplägget 
och vilka som ska vara med för att medarbetarna ska känna 
ett syfte med arbetet. Under 2022 fanns också en känsla av 
oro för att man övergav sina ”hem-medarbetare”. 
  
Arbetsgivaren svarar att det är nu ett 
förvaltningsövergripande arbete med en tydligare etablering 
från förvaltningen. Vi ska använda erfarenheterna från 2022 
och försöka ta ett helhetsgrepp med en plats att samlas på, 
tillsammans med andra yrkesgrupper. Polisen planerar för 
en högre närvaro.  
Fråga har gått ut till de som var med i projektet 2022. 
 
Utöver detta, inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken. 
 
b. VB Verksamhetsberättelsen 
Genomgång av VB 2022 av stadsdelsdirektör, ekonomichef, 
avdelningschefer och HR-chef. 
Kommunal – Önskar att indikatorerna i högre utsträckning 
också mäter verksamheter i privat regi.  
 
Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 
Medarbetarenkäten är nu ute och sista dag att besvara 
enkäten är den 22 februari. 
 

5. Balanslistan 
Genomgång av årets balanslista. Många förslag och 
synpunkter har skickats vidare till SVG 
(samverkansgruppen). 
 
 

6. Övriga frågor 
SSR -Otillåten påverkan  
Frågan bordläggs till nästa FVG i mars, pga. tidsbrist.  
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